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Juhatas: Katrin Kuldma 

Protokollis: Reet Schumann 

Võtsid osa: Mart Siimann (osales elektrooniliselt) 

                   Marko Tali (osales elekrtrooniliselt)                    

Puudus:      Krisse Mai Vahar 

 

Sõnaõigusega võttis osa Saku Muusikakooli direktor Tauno Valdna. 

 

 

PÄEVAKORD 

1. Päevakorra kinnitamine 

2. Saku Muusikakooli õpetajate kontakttundide arv nädalas 

3. Supervisioon Saku Muusikakoolis 

4. Informatsioon 

 

 

1. Päevakorra kinnitamine 

Päevakord kinnitati (poolt 4, vastu 0). 

 

2. Saku Muusikakooli õpetajate kontakttundide arv nädalas 

Kuulati: Reet Schumann tegi ettepaneku ühtlustada Saku Muusikakooli õpetaja 

kontakttundide arv nädalas üldhariduskoolides kehtiva kontakttundide arvuga. Saku 

Muusikakooli õpetaja töötasu arvestuse aluseks on 22 kontakttundi nädalas, üldhariduses aga 

kehtib riiklik määr 21 kontakttundi nädalas. Toimus arutelu. Katrin Kuldma leidis tehtud 

ettepaneku igati õigustatud olevat. Mart Siimann ja Marko Tali esitasid Reet Schumannile ja 

Tauno Valdnale täpsustavaid küsimusi. 

Otsustati: Reet Schumanni ettepanek võrdse kohtlemise printsiibist lähtudes heaks kiita. 

Tauno Valdnale tehti ülesandeks esitada Saku Vallavalitsusele taotlus Saku Muusikakooli 

õpetaja kontakttundide vähendamiseks 21 tunnile nädalas alates 1. septembrist 2025 (poolt 4, 

vastu 0). 

 

3. Supervisioon Saku Muusikakoolis 
Kuulati: Katrin Kuldma tõstatas küsimuse supervisiooni rakendamise vajalikkusest Saku 

Muusikakoolis. Toimus arutelu.  

Otsustati: Tauno Valdna tutvustab Saku Muusikakooli töötajatele supervisiooni rakendamise 

võimalusi ja enamiku huvi korral liigutakse teemaga edasi (poolt 4, vastu 0). 



 

4. Informatsioon 

Kuulati: Tauno Valdna informeeris hoolekogu liikmeid asjaolust, et Saku Muusikakooli 

2025. aasta eelarves saab eelarvetaotlusega võrreldes olema mitmeid kärpeid personali- ja 

majanduskuludes ning investeeringutes. 

Otsustati: informatsioon teadmiseks võtta (poolt 4, vastu 0). 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                          /allkirjastatud digitaalselt/ 

Katrin Kuldma            Reet Schumann   

Hoolekogu juhataja            Protokollija 

 

 

 


